
Zápis  z  veřejného zasedání  zastupi te ls tva obce Lány  
konaného dne 8.3 .2007 od 18:00 hodin 

 v  hotelu  Classic Lány 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Omluveni: p. Jaroslav Běloušek,  JUDr. Ernest Kosár 
 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, kontrola usnesení 
2. Zpráva starosty obce 
3. Rozpočet obce pro rok 2007 
4. Odkoupení  pozemku o výměře 11 m2 od manželů Ryskových, Lány čp.613 
5. Plán akcí  na r.2008 - 2011 
6. Diskuze, usnesení a závěr 

 
Ověřovatelé zápisu: p.Roman Havelka 
                                   Ing.Jan Loskot 
 
Usnesení připraví :    pí.Jiřina Věrnochová 
 
Zápis provede:         Dana Hnízdilová 
 

Hlasování k programu 
jednání:    + 9 

 
1.Veřejné zasedání zahájil starosta obce p. Karel Sklenička. Kontrolu  usnesení 
z 15.01.2007 provedl p. Václav Fencl, vše bylo splněno. 
 
2. Zpráva starosty obce o činnosti zastupitelstva  
Starosta obce p.Karel Sklenička seznámil přítomné zastupitele a občany se zprávou o činnosti 
zastupitelstva obce od posledního zasedání (3 pracovní porady). 

• Příprava rozpočtu 
• Možnost plynofikace Vašírova – připravit průzkum 
• Činnost kynologické organizace v Lánech – stížnosti občanů na hluk při výcviku 
• Vyhlášení konkurzu na obsazení místa ředitele ZŠ Lány 
• Jednání se zástupci České pošty s.p. o vybudování parkoviště před budovou pošty 
• Provozní řád dětského hřiště za rybníkem 
• Jednání s firmou ADSUM – příprava orientačního systému obce 
• Jednání s Ing.Kučerou o problému odtokových poměrů v části ulice Křivoklátská 

 
 
3. Rozpočet obce Lány pro rok 2007  
Návrh na rozpočet obce přednesla předsedkyně finančního výboru pí.Alena Hlavsová. 
 
Příjmy: daňové, nedaňové, investiční dotace ……………… 13.898.853 Kč 
Výdaje: …………………………………………………….. 12.743.000 Kč 
Rezerva: …………………………………………………….   1.155.853 Kč 
 
Starosta obce vyzval členy zastupitelstva k diskuzi o rozpočtu: 



p.Sklenička: informoval o dokončení úpravy náměstí, na kterou je utvořena finanční  
                     rezerva. 
 
p.Havelka: seznámil přítomné s plánem kulturních akcí na rok 2007 
                   pokud vznikne úspora finančních prostředků při pořádání kulturních akcí, 
                   bude uspořená částka použita opět na kulturu. 
 
Ing.Loskot: konstatoval, že všechny naplánované akce komisí výstavby jsou zahrnuty 
                   do návrhu rozpočtu. 
                   Domnívá se, že by měla být zvýšena finanční částka na sport. 
                             p.Sklenička: částka na sport je dostačující 
 
pí.Věrnochová: částka 280tis.Kč bude použita na zajištění pečovatelské služby v Lánech 
                         prostřednictvím obecně prospěšné společnosti založené městem Nové 
                         Strašecí. 
                         Obec Lány dosud nepodepsala smlouvu na poskytování pečovatelských  
                         služeb touto společností z důvodu změny smlouvy v bodu výpovědní lhůty. 
                         Dle dohody jsou služby nadále zajišťovány. 
 
Mgr.Ladra: za komisi životního prostředí je spokojen s částkou, která bude čerpána v oblasti 
                   životního prostředí. 
 
Starosta obce opětovně vyzval zastupitele k další diskuzi k rozpočtu. Nikdo se nepřihlásil, 
proto dal hlasovat. 
 
Kdo ze zastupitelů obce je pro, aby obec pracovala v letošním roce s vyrovnaným rozpočtem 
ve výši 13.898.853 Kč. 
       Hlasování: +    9 
              Z    0 

- 0 
 
4. Návrh na odkoupení pozemku  
S tímto návrhem seznámil zastupitele p.Fencl, místostarosta obce. Manželé Ryskovi, majitelé 
nemovitosti čp.613 v Lánech nabídli obci prodej pozemku p.č. 200/39 o výměře 11 m2 za 
cenu 1 Kč vedený jako ostatní komunikace. 
 
       Hlasování:  +  9 
 
5. Plán akcí na rok 2008 – 2011 
S plánem připravovaných akcí seznámil zastupitele starosta obce p.Sklenička-viz.příloha. 
 
Diskuze zastupitelů k plánu akcí: 
 
p.Fencl: plán akcí je nutné předkládat k auditu hospodaření obce a k žádostem o dotace 
 
Ing.Loskot: není tento plán pro obec závazný ?? 
                   p.Sklenička: samozřejmě ne. 
 
pí.Věrnochová: nenašla v plánu návrh na výstavbu nové hasičské zbrojnice. 
                         p.Sklenička: v současné době byla do stávající budovy hasičské zbrojnice  
                                              investována značná finanční částka na její obnovu, proto se 
                                              neplánuje výstavba nové základny pro hasiče. 



Ing.Loskot: navrhuje zanést do plánu akcí výkup pozemku mezi obchvatem a místním  
                   hřbitovem pro vybudování klidové zóny např. parčíku. Šířka vzniklého 
                   pozemku bude špatně dostupná pro hospodaření a údržba je nutná vzhledem 
                   k těsné blízkosti hřbitova. 
                   p.Sklenička:  dle sdělení Ing.Javorníka, ředitele ŠZP Lány bude tento pozemek  
                                         obhospodařován. Tento pozemek má více vlastníků a ŠZP Lány 
                                         ho má v pronájmu. 
 
p.Havelka: navrhuje vykoupit všechny pozemky podél budovaného obchvatu směrem k obci 
                  pro vybudování zázemí pro návštěvníky obce, např. parkoviště. 
 
7. Diskuze 
p.Sklenička: informoval o zákonu č. 20/2004 Sb., který novelizoval vodní zákon, kde platnost 
                     povolení k odběru povrchových i podzemních vod zaniká dnem 1.1.2008. Proto 
                     je nutné požádat vodoprávní úřad (MMK) o prodloužení  povolení nejpozději 
                     do 1.7.2007. Formuláře jsou k dispozici na OÚ. 
 
p.Fencl: informoval přítomné o zrušení autobusového spoje Manětín – Praha přes Lány. 
              Spoj bude zajišťován pouze v pátek. Zástupci obce vyvolají jednání s ANEXII 
              Rakovník a ČSAD Kladno o možnosti doplnění zrušeného spoje. 
 
p. Havelka: hovořil k oslavám výročí TGM dne 4.3.07, které podle jeho názoru byly špatně  
                   organizačně zajištěny ze strany obce Lány, konkrétně pana místostarosty Fencla, 
                   který se nezúčastnil vítání pana hejtmana Bendla na nádraží ve Stochově, ač byl  
                   vyzván ředitelem Muzea TGM Mgr.Povolným a účast přislíbil. Chování pana  
                   Fencla se jeví jako neprofesionální. Někdy je potřeba konat věci nad rámec svých  
                   povinností. 
 
p.Fencl: k příspěvku pana Havelky podal vysvětlení. Zastupitelstvo obce rozhodlo o konání 
              pietního aktu u hrobu prezidenta T.G.Masaryka dne 4.3.2007 položením kytice 
              za obec Lány. Jiná instituce zástupce obce neoslovila ani nevyzvala k účasti na jiné  
              vzpomínkové akci tak, jak se dělo v minulých letech. 
              Např. 7.3.07 byl obecní úřad kontaktován  a požádán o zajištění zástupců obce při 
              pokládání kytice předsedou Poslanecké sněmovny na hrob TGM. Účast byla  
              zajištěna. 
 
Mgr.Ladra: nabídl občanům osobní pomoc k legalizaci čerpání vod podle zákona č.20/2004                     
 
p.Pošta: spolupracuje s Muzeem TGM cca 15 let a zná způsob jednání Mgr.Povolného. 
 
PhDr. Nováková: při oslavách TGM byla osobně přítomna. Žádný incident nezaznamenala, 
                             vnímala  pana Havelku jako zástupce obce Lány. 
 
                             Poděkovala zastupitelům za finanční pomoc určenou z rozpočtu obce  
                             pro TJ Sokol Lány. 
 
                             Vznesla dotaz na zastupitele p.Havelku a žádala o upřesnění výdajové 
                             částky ve výši 15.000 Kč na pořádání „Čarodějnic“. 
                                     p.Havelka: akce bude pojata jako celoobecní záležitost za účasti 
                                                       mnoha spolků a sdružení. Finanční částka je určena 
                                                       na nákup dřeva, občerstvení pro děti, zajištění agregátu 
                                                      na elektrickou energii a doprovodný program counry kapely 



                            Další dotaz byl k zajištění bankomatu v obci 
                                        p.Sklenička: bude zjišťovat podmínky pro umístění, občané 
                                                             budou informováni 
 
pí.Lišková: navrhuje odkoupení pozemku po demolici hotelu Hubertus pro vybudování 
                   „Domu pro seniory“. Těchto zařízení je málo a občané stárnou. 
                                       p.Sklenička: majitel není ochoten prodat pozemek.  
                                       Mgr.Ladra: v minulých letech bylo s majitelem pozemku již jednáno, 
                                                          návrh obce neakceptoval. 
 
 
pí.Mesárošová: omezené ordinační hodinu MUDr.Volfa jsou dočasné po dobu nemoci 
                          sestry nebo byly oznámeny s konečnou platností v tomto rozsahu. 
                                     p.Fencl: MUDr.Volf neupřesnil, ale domníváme se že omezení 
                                                   provozu je dočasné. 
 
 
p.Hatina: jaká částka je investována na úklid obce, zaznamenal ježdění zametacího vozu 
                jako zbytečné. V jiných obcích je na úklid více zaměstnanců, upozorňuje na 
                využití zametací techniky na obci. 
                                  p.Sklenička: vidí březnový úklid obce jako dostačující. Ekologie s.r.o. 
                                                      uklidila podél silnice směrem od Slovanky. 
                                                      Bohužel nepořádek v obci dělají neudržované domy 
                                                      např. čp.35 v ul.Berounské. Požádáme MP o častější 
                                                      kontrolu. 
 
 
pí.Majerová:  upozornila na skladování materiálu na chodníku. 
                                p.Fencl: řeší MP ve spolupráci s obecním úřadem. 
 
pí.Jarošová: poděkovala za řešení problému se zrušením autobusové linky Manětín-Praha. 
 
                    Kvalita vody: provedla soukromý rozbor vody v nezávislé laboratoři. Voda 
                                           je označena jako pitná, ale vykazuje zvýšenou až maximální 
                                           hranici některých prvků. 
                                           p.Sklenička: budou provedeny nové odběry a rozbory 
 
                    Třídění odpadů: nastavit jinak výši poplatků, to vidí jako motivaci pro občany 
                                          p.Sklenička: problém je v myšlení lidí, komise ŽP informuje 
                                                               a propaguje v LZ. 
 
p.Drastil: pracuje jako člen komise ŽP, koncepce odpadového hospodářství je zpracovávána 
               jako motivační program. 
 
p.Trpák: navrhuje ke zvážení možnost svozu popelnic dle skutečné potřeby – jednorázové                                        
               svozové známky. 
 
              Městská policie postihuje stání aut na chodníku. Pokud bude vozidlo stát před 
              domem na silnici, neprojede popelářský vůz a neprovede svoz. 
 
             Při úklidu obce zametacím vozem je nutné upozornit občany předen, aby uklidili 
             své vozy z komunikace.                



pí.Pucholtová: v tisku proběhla informace o přejmenování Lán na Masarykovy Lány, tento 
                        název tady již jednou byl. 
                       p.Sklenička: byl to pouze zájem medií, obec tento návrh neiniciovala. 
                       p.Havelka: na tiskové konferenci v Muzeu TGM se tato záležitost řešila 
                        
 
 
 
 
 
 
Návrh na usnesení : 
Přednesl p.Fencl, zástupce starosty. 
Starosta p.Sklenička vyzval zastupitele k doplnění usnesení, nebylo žádných připomínek,  
proto  vyzval zastupitele ke hlasování. 
 

Hlasování +9 
 
Závěr provedl p. Sklenička, starosta obce. Poděkoval přítomným zastupitelům a přítomným 
občanů za projevený zájem. 
 
 
 
 
Karel Sklenička, v.r. 
starosta  
 
Václav Fencl, v.r. 
 místostarosta  
 
Alena Hlavsová, v.r 
místostarostka  
 
Roman Havelka, v.r. 
ověřovatel  
 
Ing.Jan Loskot,  v.r. 
ověřovatel  


